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CUIDEM BCN A NOU BARRIS 

CONSELL DE BARRI DE  LA GUINEUETA 

DISTRICTE DE NOU BARRIS 

Data:  01 /06/2022 Horari: 18:30 h – 20:30 h 

Lloc: Sala de Plens del Districte, Seu del Districte (plaça Major de Nou Barris, 2) 

ORDRE DEL DIA: 

1. Presentació del Pla Cuidem Barcelona 

2. Dinàmica de treball per barris sobre mapa 

Aquesta taula de treball del barri es va portar a terme dins la sessió informativa de la Zona 

Centre de Nou Barris que va incloure: les Roquetes, la Prosperitat, la Guineueta, Canyelles i el 

Verdum.   

TAULA DE TREBALL DE LA GUINEUETA: 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Jordi Bouzon (conseller de Govern) 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

 

Francesc Roma (Ecologia Urbana-Participació), Frederic Ximeno (Gerència de Medi Ambient i 
Serveis Urbans), Noemí Ayora (tècnica del Barri de la Prosperitat), Esther Flaquer (consellera 
de Govern), Alexandra López (consellera de Govern), Marta González Fernández (coordinadora 
territorial de Serveis a les Persones), Joan Josep Calpe (cap de Manteniment de Via Pública). 

 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

2 persones (homes) 

Entitats presents:  

AVV La Guineueta 
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COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus: 

• Es demana una neteja més intensiva al carrer Dr. Pi i Molist des de la plaça de les 

Madres de Mayo fins a la plaça major de Nou Barris. 

•  Es demana una neteja més intensiva a la part del voltant del Parc de la Guineueta. 

• Es demana una neteja més intensiva a la zona del passeig de Valldaura amb plaça de 

la República (banda mar). 

•  S'indica que els contenidors de la zona de prop del Condis al passeig d'Urrutia es 

troben freqüentment desbordats. 

• Es demana més neteja a la Zona Recreativa Barcinova. 

• Es detecta un punt negre d'acumulació de deixalles a la part de Dr. Pi i Molist que fa 

cantonada amb el passeig d’Urrutia 

 

Quant a parcs i jardins: 

• S'assenyala que hi ha part del sistema de reg que emet aigua amb impacte a 

habitatges privats a la zona del voltant del carrer de la Gasela entre rambla del 

Caçador i carrer del Castor. 

 

Quant a control de plagues: 

•  Es detecta una plaga de rosegadors a la zona del voltant del carrer de la Gasela entre 

rambla del Caçador i carrer del Castor 

•  Es detecta una plaga de rosegadors a la zona de Villalba dels Arcs amb carrer de 

Borgonya. 

 

Mobilitat i accessibilitat: 

• S'assenyala que cal millorar l'accessibilitat del carrer Dr. Pi i Molist des de la plaça de 

les Madres de Mayo fins a la plaça Major de Nou Barris. 
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Qüestions prèvies a la dinàmica de treball: 

• Es proposa que es faci més difusió de la possibilitat d’informar de les incidències i de 

tots els canals per a fer-ho 

• El veïnat de Roquetes demana que se’ls faci arribar el power point de la presentació.  

• Es demana si els equips de manteniment estaran ben coordinats entre ells i amb 

empreses de subministraments.  

• Es destaca l’impacte negatiu de l’incivisme i les males pràctiques. 

• Es pregunta si l’aigua que s’utilitza en la neteja prové de les aigües freàtiques de la 

ciutat. 

• Es pregunta si s’impulsarà una nova llei sobre el reciclatge de cara a minimitzar la 

quantitat de plàstic de les empreses (supermercats, alimentació...) 

• Es pregunta si es farà un control de les empreses de neteja perquè el servei no 

empitjori amb el pas del temps 

• El veïnat de Roquetes demana si millorarà la manca  històrica de personal destinat al 

barri per  a executar les tasques de neteja al barri. 

• Al llarg de la Via Júlia hi h a problemes amb escocells i contenidors. 

 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

Respecte de les qüestions prèvies a la dinàmica de treball: 

• Respecte de les incidències dels barris que es comenten, s’insta a comentar-les en les 

dinàmiques de treball. 

• Es comenten els canals de report d’incidències (aplicatius i telèfons, i es destaca que a 

partir d’ara el 010 serà el telèfon més adequat). 

• Pel que fa a la coordinació, és un dels objectius, no només entre equips, també amb 

les empreses com Endesa. S’hi està treballant. 

• S’ha estat treballant en la nova llei de reciclatge i tot i no estar del tot satisfets, s’han 

assolit alguns objectius. S’hi insistirà. 

• Es farà un control més exhaustiu de l’activitat de les empreses. A més de les 

inspeccions i auditories, els vehicles disposen de GPS i tacòmetre per a localitzar la 

ruta.  

• Millorarà la dotació de personal a Roquetes.  

• Es respon que es penjarà el document de la presentació al Decidim, i quedarà a 

l’abast del veïnat. 
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